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Zápis číslo 6/2020 ze schůze Kontrolní komise SVJ dne 9.9.2020 konané 
v kanceláři výboru SVJ v 18.30 hod 

 
Přítomni: pí. Smetáčková, Ing. Přívratská, Ing. Šimek 
 
Projednávané body 
 

1. Výměníky 
Dle informací ze schůzky výboru SVJ se zástupci vchodů ze 7.9.2020 není ohledně výměníků nic 
nového. KK proto vyčká do 30.9.2020 ( k tomuto datu podle vyjádření výboru měla být vybudována 
nová přípojka) a poté začne situaci řešit, tak, že vypracuje zprávu ohledně výměníků. Tuto zprávu 
dostanou do schránek všichni vlastníci. Na základě této zprávy KK předloží návrh na řešení na 
nejbližším shromáždění SVJ. 

2. Oprava střechy. 
Výbor SVJ v zápise  číslo 7/2020 ze 31.5.2020 uvádí, že nechá posoudit stav střechy, včetně 
provedení sond. Na poslední schůzce se zástupci vchodů výbor sdělil, že tento úkol doposud 
nesplnil, a že letos už se stav střechy řešit nebude. KK s tímto zásadně nesouhlasí a žádá tímto 
výbor, aby ještě v tomto roce zajistil posouzení stavu střechy objektu. 

3. T-mobile natažení jejích kabelů ve stoupačkách objektu. 
Výbor SVJ se obrátil na KK se žádostí o vyjádření k záměru firmy T-mobile natáhnout své datové 
rozvody v našich stoupačkách. KK se k tomuto záměru staví velmi rezervovaně. Pokud si každý 
subjekt bude chtít tahat vlastní datové rozvody, bylo naprosto zbytečné budovat vlastní datovou síť. 
KK je zřejmé, že si tuto záležitost nakonec stejně výbor rozhodne po svém, ale KK tímto alespoň 
žádá výbor, aby u písemného souhlasu s natažením datových rozvodů bylo také jasné uvedeno, že 
SVJ má právo kdykoliv nechat tyto rozvody odstranit. 

4. Body z posledního zápisu KK. 
Výbor opět nijak nereaguje na body ze zápisu KK. KK nemá žádné vyjádření výboru k nepořádku na 
chodbách ani k problematice transparentního účtu. KK opravdu nemá žádné prostředky, jak výbor 
přimět k tomu, aby komunikoval ! Je třeba, aby se tímto zabývalo nejbližší shromáždění SVJ. 

 
 
 
 
Zapsal Ing. Petr Šimek 


